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Dr. Szili Katalin

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért túlzsúfoltak, piszkosak és büdösek a Pápa és Budapest között közlekedő vonatok?"
címmel a Házszabály 91. §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Csillag István miniszter
úrhoz. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

apel coyoi Nhviseeio

A Pápa és Budapest között közlekedő vonatokon tapasztalható súlyos problémákkal
kerestek meg választópolgáraim . A 2004. április 13-án 10.55 perckor Pápáról Budapestre
induló járatra az emberek alig fértek fel, előre megváltott jegyeikkel csak szűkös
állóalkalmatossághoz jutottak a mindössze három kocsival közlekedő szerelvényen . A
Szombathelyről induló gyorsvonat kocsijai piszkosak, büdösek voltak, s mindez joggal
háborítja fel az embereket .

Sajnos a fent vázolt eset nem egyedi példa. A MÁV járataival közlekedő embereknek
országszerte nap mint nap kell hasonló gondokkal szembesülniük .

Tisztelt Miniszter úr!

Miért nem tud a MÁV kellő számú kocsit biztosítani a előre láthatólag zsúfolt
szerelvényekhez?

Miért koszosak a kocsik?

Mi az oka mindennek pár héttel az ország EU csatlakozása előtt?

Budapest, 2004 . április 15 .

Kontrát Károly
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